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TOPLANTI TUTANAĞI 

 

 Dekan Vekili ve Dekan Yardımcısı Doç. Dr. Salim RAZI başkanlığında, Dekan Yardımcısı Adil 

ÇORUK ve Fakülte Sekreteri Melda BAYKURT, Kalite Komisyonu Öğrenci Temsilcisi Üyemiz Beyza 

Hamdiye GÜNER ve ekli (EK-1) katılım tutanağında adı geçen diğer 30 öğrenci temsilcisi ve sınıf 

sözcüsünün katılımıyla 07.11.2022 tarihinde saat 13:00-14:30 saatleri arasında Eğitim Fakültesi 

Konferans salonunda toplantı yapılmıştır. 

 Toplantıda Yöneticilerimiz tarafından ekte özeti sunulan Fakültemiz hakkında genel bilgiler 

öğrencilere aktarılmıştır (Ek-2) 

 Toplantının ikinci kısmında öğrencilere söz verilmiş aşağıdaki tespit ve beklentiler gündeme 

getirilmiştir: 

1- Eğitim Fakültesi yemekhanesinde vegan ve vejeteryan öğrencilere yönelik menü sunulmasına 

yönelik talep iletilmiştir. (SKSD) 

2- Yemekhanede iki öğün yemek yiyen öğrenciler için 2. öğün fiyatlarının yüksek geldiği ve 

düşürülmesi talep edilmiştir. (SKSD) 

3- Tuvaletlerde doğal ihtiyaç gereği tuvalet kağıdı ve kağıt havlu bulunmasının hijyenik ortam 

sunmak adına gereklilik olduğu ve ödenek yetersizliğinin buna mazeret gösterilmeden hizmetin 

sunulmasının arzulandığı ifade edilmiştir. (İMİD) 

4- İngilizce öğretmenliği öğrencileri olarak sınav duyuruları ve diğer duyurulardan geç haberdar 

olunduğu, buna mazeret olarak araştırma görevlisi bulunmadığının gösterildiği dile getirilerek; 

bölüm için ve bölümler arası iletişim ve aidiyet duygusunu güçlendirecek bir şeyler yapılması 

talep edilmiş, pandemi öncesi sınıf temsilcilerinin ortak bir iletişim grubu olduğu dile getirilerek 

gönüllü bir temsilci ile öğrencilerin kendi aralarında yeniden benzer bir iletişim grubu kurulması 

görüşülmüştür. (Yabancı Diller Eğitimi Bölümü) 

5- Geçen hafta iki gün bayan tuvaletlerinden birinde sabun bulunmadığı ancak bu gün olduğu dile 

getirilmiş olup fakülte yönetimince malzeme ve temizlik konusunda kusur görüldüğü an 

aktarılmasının, anında çözüm üretmek ve kusurun sebebini anlamak açısından önemli olduğu 

ifade edilmiştir. (Destek Hizmetleri Birimimize) 

6- Ders programları yapılırken öğrenci görüşleri alınmadığı ve haftalık programlarda hiçbir şey 

yapılamayan atıl zamanlar kaldığı ve bu zamanların ne eve dönmeye ne okulda kalmaya 

elverişli olmadığı ifade edilerek, gelecek dönemlerde mümkünse öğrenci görüşlerinin de 

alınması istenmiştir. (Bölüm Başkanlıklarımıza) 

7- Anafartalar kampüsünün mevcut durumunun öğrenci hareketliliği ve sosyal iletişimlerini 

engellediği, bir otopark alanı imajı verdiği, çevre düzenlemesinin bu kadar uzun süredir neden 

yapılamadığı sorgulanmış, hayata geçirilebilecek açık alanlarda oturma alanları ve yeşil alanlar 

oluşturulması talep edilmiştir. (YİTD) 

8- Kantin alanının yetersiz olduğu ve mevcut işletmelerin temizlik anlamında yetersiz ve ilgisiz 

olduğu, masaların üstünde çöplerin toplanmadığı ve sigara içilen alanın bütün dumanının 

kapalı kantin alanını bastığı ifade edilerek, bunların düzeltilmesi talep edilmiştir. (İMİD) 

9- Fakülte kütüphane hizmet saatlerinin uzatılması talep edilmiştir. (Fakülte Yönetimi) 

10- Öğretmenlik programlarında okuyan öğrencilerin öğrencilik yaşamlarında ekonomik olarak 

onlara destek olmak adına özel ders vermeleri için Üniversite çatısı altında bir proje 

geliştirilmesi halinde daha güvenli bir ortamda bunu yapabilecekleri ifade edilerek, temennide 

bulunulmuştur. (Bölüm Başkanlıklarımıza) 
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11- Tuvaletlerde sarf malzeme sorununa çözüm üretilene kadar, kurutma makinelerinin 

yaygınlaştırılması ve zemin kat kadın wc deki arızalı makinenin onarımı talep edilmiştir. (İMİD) 

12- 1. Katta bulunan ED-K1-01 nolu derslik projeksiyonunun montajının sağlamlaştırılması ve 

zaman zaman arızaya geçtiğinden kontrolünün yapılması talep edilmiştir. (Destek Hizmetleri 

Birimimize) 

13- Kütüphanenin kapalı olması nedeniyle bölüm dersliklerinin akşamları ders çalışmak için 

kullanılıp kullanılamayacağı sorulmuş, Yönetim tarafından bina içinde belli saate kadar çalışma 

taleplerin olumlu değerlendirilerek onay verildiği ifade edilmiştir. (Bölüm Başkanlıklarımıza) 

14- Özel eğitim ve RPD programlarının öğrenci sayılarının fazlalığı nedeniyle derslik kapasitelerinin 

yetersiz kaldığı ve verimli ders işlenemediği ifade edilerek buna çözüm üretilmesi istenmiş; 

Yönetimce,  ilgili bölümlerde öğretim elemanı sayılarının yetersizliğinden şubelendirme 

yapılamadığı için sorun yaşandığı açıklanmıştır. (Bölüm Başkanlıklarımıza) 

15- Spor Salonu ana giriş kapılarının ve yeni binadaki diğer tüm girişlerinin neden kapalı tutulduğu 

sorulmuş, Yönetimce spor salonu girişlerinin şantiye alanına açılması nedeniyle arka tarafa 

verildiği; yeni bina için ise, taşınmadan sonra gerek çevre düzenleme tamamlanmadığından 

gerekse güvenlik v.b. nedenlerle iki ana giriş yeterli görülerek E Blok, Kantin, Spor salonuna 

yakın olan giriş ile Dekanlık girişinin hayata geçirildiği, ihtiyaca göre diğer girişlerin da kullanıma 

açılmasının değerlendirilebileceği ifade edilmiştir. (Fakülte Yönetimine) 

16- Müzik öğretmenliği bölümü öğrencilerinin etüt odalarında emanet dolabı ve sandalye gibi 

çalışma ortamına uygun malzeme ihtiyaçları olduğu, oda yalıtımlarının olmaması nedeniyle zor 

çalıştıkları ve konservatuvar tarafından kullanılan galeri boşluğundaki sesin tüm etüt odalarına 

yayılması nedeniyle çalışmaları olumsuz etkilediği ifade edilerek çalışma ortamlarının, 

malzeme ve ses dağılımı olarak iyileştirilmesi talep edilmiştir. (İMİD) 

17- Müzik öğretmenliğinde kullanılan piyanoların akortsuz olduğu ifade edilmiştir. (Bölüm 

Başkanlığına) 

18- Belediye otobüsleri ile KYK yurdundan gelen öğrencilerin güzergah gereği otobüsten indiği 

duraklardan kampüse giriş için Velibey sokağa daha yakın noktalardan 2. Bir kapı açılması talep 

edilmiştir. (YİTD) 
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